



Cheng Chen

Shanghai

+86 21 6080 0992
cheng.chen@hankunlaw.com

PRACTICE AREAS

- Private equity and venture capital
- Mergers and acquisitions
- Foreign direct investment
- Capital markets

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Mr. Chen has been practicing law since 2011. His major practice areas include private equity and venture capital, mergers and acquisitions, onshore and offshore public offerings, restructuring, and foreign direct investment. Mr. Chen has represented numerous clients including private equity funds, founders of start-ups, unicorn companies, multinational companies and state-owned enterprises, for whom he has provided legal services including compliance advice, legal due diligence, designing deal structures, and drafting and negotiating legal documents. Mr. Chen has represented clients in industries including electric vehicles, e-commerce, retail, online education, biotechnology, semiconductor, gaming, etc.

Mr. Chen has designed innovative deal structures in cross-border investment transactions and provided to his clients a full range of services from investment closing to successful exit.

EDUCATION

Mr. Chen graduated from China University of Political Science and Law with an LL.B. degree.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

HONORS AND AWARDS

2023 Legalband Xinrui Partner Top 15

Recommended Lawyer in Corporate and M&A and Private Equity (The Legal 500 Asia Pacific, China, 2020 - 2023)

LEGALBAND 30 Under 30 in 2017

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



陈程

上海

+86 21 6080 0992
cheng.chen@hankunlaw.com

业务领域

- 私募股权和风险投资
- 兼并和收购
- 外商直接投资
- 资本市场

工作经历

陈程律师自 2011 年起从事律师工作，主要业务领域涵盖私募和风险投资、兼并收购、境内外上市及重组、外商投资。陈律师服务过的众多客户包括私募股权投资基金、创业者、独角兽企业、跨国公司、国有企业，提供的法律服务包括提供合规建议、法律尽职调查、设计交易结构、起草法律文件及参与谈判等，涉及的行业包括新能源汽车、电子商务、零售、在线教育、生物科技、半导体、游戏行业等。

陈律师曾为跨境投资交易设计出具有创新性的交易结构，并为客户在该等交易结构下从投资交割到成功退出提供了全方位的法律服务。

教育背景

陈律师毕业于中国政法大学，获法学学士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格

荣誉与奖项

2023 LEGALBAND 新锐合伙人 15 强

公司并购及私募股权领域推荐律师（The Legal 500 亚太地区中国法域，2020 - 2023）

2017 年入选 LEGALBAND 30 Under 30

工作语言

中文、英文